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1. Digitalisering och offentlig ekonomi – Peter Andersson 

V g se bildspel. 

 

 

2. Ta fram kraften inom dig och teamet – Susanne Pettersson 

Lite frågor att fundera på.  

Vad är jag riktigt bra på? 

Vad kan jag finslipa på? 

Vad ville jag uppnå detta året? 

Vad vill jag och vad gör ja? 

Ser jag till att ha roligt på jobbet eller är det bara en prestation? 

Är mitt tillstånd värt att smittas av? 

 

Man fick fundera mycket över sig själv och hur man fungerar.  

 

Fyra steg till framgång. 

- Gemensam riktning, vad är syftet? Vad är egentligen uppgiften? Vad vill vi uppnå? 

- Ha goda tillstånd, att man ska ha hög nivå på sina tillstånd.  

- Vara tydlig, ha disciplin att följa det, man vet att ramar finns men kan man följa de? 

- Vara bra att hjälpa varandra, man ska göra varandra bra. 

 

V g se bildspel. 

 

3. Förbundsstyrelsen – Katarina Holmqvist och Mariela Ferre Hofman 

Pratade om våra hjärtefrågor, 3 st vi jobbar efter nu. 

Viktigt i vården, finns på hemsidan.  

Visions medlemsapp. 

 

Vision direkt  -  Agnes R 

Tycker medicinska sekreterare är en aktiv grupp – uppmärksammar problem – ställer frågor. 

Gäller både arbetsmiljö och lön till stor del. Medicinska sekreterare har varit tystare under 

våren. Arbetsmiljö – covid 19 – säkerhet ej tagit hänsyn till vår arbetsmiljö på flera 

arbetsplatser. Man ser även att vi i vår grupp inte bytt arbetsplatser så ofta nu.  

 

4. På gång nationellt – Patricia Widergren 

 

Vi pratade mycket om hemarbete, på vissa ställen får man och vissa inte. På vissa ställen har 

man jobbat hemma men börjat återgå till arbetsplatserna.  

Vision tycker det är bra att satsa på primärvården – äldre omsorg i hemmet i större 

utsträckning. Likvärdig YH-utbildning, vi måste få med SKR. Skyddad titel? 

 

V g se bildspel 



 

 

 

 

5. ”Så jobbar Vision i Halland med digitaliseringen” - Slavica Olander 

Pratade om projekt som dom startat.  

V g se anteckn från Slavica. 

 

 

6. ”Skapa publicitet om medicinska sekreterare” Hur synliggör vi vårt yrke? Hur fr vi 

uppmärksamhet? – Maria Martinsson 

 

Vi diskuterade om hur man ska hantera media, om tidningar ringer, ska man svara som 

medlem eller förtroendevald? Kom fram till att man kan svara utifrån varför de ringer mig, 

ringer de mig som förtroendevald så agerar jag som det och medlem om de ringer mig för 

det. Att man alltid kan be om att få se citat eller artikel innan den trycks. 

 

V g se bildspel. 

 

7. Framtidens lönebildning, så blir medicinska sekreterare vinnare – Carl Eos  

Vi diskuterade i gruppen om vad ”ingångslönen” borde vara på? Flera sa att ingångslön borde 

det inte ens heta, det ska heta minsta lön och sedan ska man få tillägg utifrån vad man har 

för arbetslivserfarenhet, inte bara inom vården.  

 

V g se bildspel. 

 

Vid datorn 

 

Veronica Lindman / Marie Öhlin 

 

Tillägg; Om ni ombud eller medlemmar önskar pp-bilder* från de olika passen så var god och 

kontakta er regionala representant i nätverket. Ni har även möjlighet att ställa frågor till er 

representant eller skicka med frågor till nästa möte till våren.  Ni hittar namn och mejladress 

på nätverkets sida när du är inne på www.vision.se 

 

*till Susanne Petterssons föreläsning finns inga pp-bilder att tillgå.  

 

Finns det stora som små frågor till förbundsstyrelsen så tveka inte att höra av dig till Mariela 

eller Katarina.  

 

/Anne-Lie 

 

 

http://www.vision.se/

